



Registration Opens for 160 km HH The President of United Arab Emirates Endurance Cup Emirates International Endurance Village



Date: 19th February 2022



***** ANNOUNCEMENT *****

Participants in the endurance ride that will be held at the Emirates International Endurance Village for the 2022-2023 season will be registered through the EIEV registration system on www.eiev.ae

Dear Owners / Trainers / Riders and All concerned

REGISTRATION OPEN on Date : Feb. 6, 2023, Time Open : 3:00 PM

Date of Ride	Ride	Registration End Date
19-02-2023	160 km HH The President of United Arab Emirates Endurance Cup	Feb 13 @3:00 PM

Note :

1. The maximum number of entries allowed for each stable can be viewed through the online entry system.
2. Acceptance of the entries will be notified to you once all entries received, validated, and approved.
3. Substitutions are allowed within registered and accepted entries until one hour prior to the start of the registration Time on Pre-Ride Day..
4. Entries for the 160 km ride is limited to eligible UAE National athletes and eligible resident foreign athletes hosted by UAE NF

<https://uaeerf.ae/en/GetAnnouncement?Id=192>

بتاريخ 2023-02-19 

***** إعلان *****

سيتم تسجيل المشاركين في سباقات القدرة التي ستقام في قرية الإمارات العالمية للقدرة لموسم 2022-2023 من خلال نظام التسجيل الخاص بالقرية على www.eiev.ae

السادة الملاك والمدربين والفرسان وكافة المعنيين المحترمين
يبدأ التسجيل : الأثنين الموافق 6 شهر فبراير 2023 الوقت: الساعة 3:00 عصرا

موعد اغلاق التسجيل	السباق	تاريخ السباق
يفلق الساعة 3:00 عصرا بتاريخ 13 فبراير	التسجيل لكأس صاحب السمو رئيس دولة الإمارات العربية المتحدة حفظه الله ورعاه 160 كم (محلي)	2023/02/19

علماً أن:

1. الحد الأقصى المسموح تسجيله في السباق لكل إسطل يمكن معرفته من خلال الحساب الخاص بالإسطل عند إجراء عملية التسجيل للسباق عبر النظام الإلكتروني للتسجيل.
2. سيتم إخطار قبول التسجيل بمجرد استلام جميع المشاركات، والتحقق من صحتها. وسوف تحصل على إشعار التسجيلات الموافق عليها.
3. يُسمح بإجراء التبدل ضمن المشاركات المسجلة والمقبولة حتى ساعة واحدة قبل بدء التسجيل في يوم الفحص البيطري.
4. التسجيل لسباق 160 كم مقتصر على الفرسان الإماراتيين المؤهلين والفرسان الأجانب المقيمين في الدولة والمؤهلين شريطة أن يكون اتحاد الإمارات للفروسية والسباق هو الاتحاد المضيف

<https://uaerf.ae/en/GetAnnouncement?id=193>